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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson: Har utvecklingen för Borås 

särskilt utsatta områden vänt till 2025? 

I november 2023 presenterande polisen sin rapport Lägesbild över utsatta områden. Utsatta 

områden karaktäriseras av låg socioekonomisk status och kriminell påverkan på lokalsamhället. 

Polisen rangordnar de utsatta områdena i tre nivåer där de särskilt utsatta områdena har den 

svåraste problematiken. 

Nationellt har antalet särskilt utsatta områden minskat, men av de 17 områden som återstår finns två 

i Borås. Det är Norrby och Hässleholmen/Hulta. Med tanke på att Borås bara har en dryg procent av 

Sveriges befolkning är detta mycket bekymmersamt. 

Borås är dock inte bara överrepresenterat ifråga om särskilt utsatta områden, utvecklingen går åt fel 

hål. För hela landet är det tre särskilt utsatta områden, där polisen indikerar att utvecklingen har gått 

åt fel håll sedan lägesbilden 2021 och Hässleholmen/Hulta är ett av dessa. 

Hässleholmen/Hulta och Norrby klassades som särskilt utsatta områden redan 2017 och 

Mittsamverkan har haft många år på sig att sätta in åtgärder. Under samma tid har Göteborg fått 

Biskopsgården, Gårdsten och Tynnered/Grevegården/Opaltorget avklassificerade så att de inte 

längre räknas som särskilt utsatta områden, men i Borås går alltså utvecklingen åt fel håll. 

 

Min fråga till kommunstyrelsens ordförande Ulf Olsson (S):  

1. Utifrån din överblick av den politiska styrning av Borås, finner du det troligt att åtminstone 

ett av områdena Hässleholmen/Hulta respektive Norrby avklassificeras som särskilt utsatt 

område när polisen ger sin nästa lägesbild år 2025? 

 

Martin Nilsson (M) 


